



Bernard Trottier. Musée du ski des Laurentides - Laurentian Ski Museum

Bernard Trottier (1932-), Intronisé en 1995.

Bien connu dans le milieu du ski, Bernard Trottier fut un moniteur, un directeur, mais surtout un homme d'affaires du ski. Commerçant talentueux, il pu grâce à ses succès devenir l'un des philanthropes importants du ski, toutes disciplines confondues : ski alpin, ski de fond, ski acrobatique et ski pour handicapés. Président-fondateur du « Club Mille-Aide », qui avait pour but d'aider à financer les équipes de ski du Québec et du Canada, il a aussi présidé et commandité le Circuit universitaire ainsi que les équipes de la Division laurentienne et celles des Cantons de l'Est.

Bernard Trottier (1932-), Inducted in 1995.

Well known in the ski world, Bernard Trottier was an instructor, a director but mainly a businessman in the ski industry. Talented in the commerce field, he became, thanks to his success, one of the most important philanthropists of all ski disciplines: alpine, cross country, freestyle and skiing for the disabled. Founding president of the "Club Mille-Aide" whose mission it was to help finance ski teams of Quebec and Canada, he also presided over and sponsored the "Circuit universitaire" with ski teams from the Laurentian Division and from the Eastern Townships.